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Vragen van het lid
Snijder-Hazelhoff (VVD) aan de
minister van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over het beleid ten
aanzien van de intensieve
veehouderij in Groningen.
(Ingezonden 25 mei 2009)

1
Hebt u kennisgenomen van het beleid
van de provincie Groningen ten
aanzien van de intensieve
veehouderij?1

2
Hoe verhoudt dit beleidsvoornemen
zich tot de wens van uw departement
om meer diversificatie en
verduurzaming in de veehouderij te
stimuleren?

3
Acht u het proportioneel en redelijk
dat een provincie zulke drastische
maatregelen neemt die specifiek
gericht zijn op het beperken van de
ontwikkeling van een sector? Zo ja,
welke argumenten verbindt u
hieraan? Zo nee, hoe gaat u om met
het voornemen van de provincie
Groningen? Overweegt u om de
provincie Groningen een aanwijzing
te geven?

4
Is het juridisch houdbaar om op
grond van de Wet op de Ruimtelijke
Ordening structuurbeleid te voeren
op een zodanige wijze dat
gezinsbedrijven met een kleine
neventak geen

ontwikkelingsperspectief hebben? Zo
ja, ligt dit in lijn met de strekking van
de wet? Zo nee, is er een andere
wettelijke grondslag op basis
waarvan het voorgenomen beleid van
de provincie Groningen gevoerd kan
worden?

1 – De Veldpost, 14 maart 2009.
– Dagblad van het Noorden, 15 mei 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen 16 juni
2009)

De door het lid Snijder-Hazelhoff
(VVD) gestelde vragen over het beleid
ten aanzien van de intensieve
veehouderij in Groningen kunnen tot
mijn spijt niet binnen de gebruikelijke
termijn worden beantwoord.
De reden van uitstel is dat de
interdepartementale afstemming van
de beantwoording meer tijd vergt.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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